
 

Bestyrelsesmøde D. 8 april. 
Tilstede: Jette, Marianne, Ninna, og  Anne-Marie,. 
Fraværende: Finn, (er fraflyttet foreningen.) Trine Sup: fraværende. 

1.   Jette orienterede om hun ikke magter at være formand på fuldtid, nu da hun er   
.     blevet syg. 
      Marianne varetager formandens opgaver indtil videre. 

2.   Snakkede om hvad der er sket siden sidste møde. Ninna har fået dato på 
       førstehjælps kursus det bliver d. 5-5 kl 19:00, men mangler stadigvæk et    
       lokale at være i. 
       Vi har fået sat en uglekasse op på fællesarealet, og flere beboere kan høre den 
       om aftenen. 
       Vi snakkede også om fjernvarme igen og hvor langt de er nået. 
       Vi snakkede om hvad vi stadig, er i gang med på fællesarealet, Så som fældning  
       af døde træer, og brombærbuske der skal bekæmpes.  
       Vi snakkede om legeplads. 
       Vi har fået drænet på stien, ved hjørnet af fællesarealet. 

3.    Vi brugte meget tid på at forbedrede til Generalforsamlingen med dagsorden. 
        Der er pt. indkommet et forslag fra Grundejer, og så har bestyrelsen også nogle  
        forslag. 

Skrevet af Anne-Marie. 
 


